
Verslag van de raadscommissievergadering Ruimte en Openbaar Beheer d.d. 
31 maart 2016 
 
Aanwezig 
Voorzitter : Willie van de Heuvel 
Commissiegriffier : Nelleke Knipscheer 
 
Commissieleden : 14 / 11 
CDA : Wim Meulenmeesters, Anita Smits-Overbeek, Huub van Hout 
Lokale Realisten : Martien Bankers, Theo Hoefnagel, Jan van Dommelen 
Dorpspartij : Thea Rovers- van de Laar, Ton Coopmans 
D66 : Frans Francissen 
PVDA : Heimen Morelissen, Erik van Cronenburg 
OPA : - 
 
Collegeleden 
Anke van Extel-van Katwijk (wethouder) 
 
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college 
Frank Branten 
 
Insprekers 
- 
 
Andere aanwezigen 
- 
 

 
1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Wordt geen gebruik van gemaakt.  
 
2. Openen commissievergadering, mededelingen en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.07 uur. 
 
3 a Vaststellen conceptverslag d.d. 18 februari 2016 
In het verslag wordt gesproken over Heikantseweg, maar dit moet Heikampseweg zijn.  
 
   b Lijst met toezeggingen. 
Doorgenomen, zie onderaan verslag.  
 
Wethouder van Extel zoekt uit hoe de situatie op de Heikampseweg nu is en koppelt dit terug 
aan Martien Bankers.  

 
Voorzitter geeft aan dat hij in het griffieroverleg zal afstemmen welke lijst met toezeggingen 
besproken moet worden tijdens de commissie. De lijst onder aan het verslag, of de lijst met 
toezeggingen die apart verzonden wordt door de griffie.  
 
4. Informeren  
4 a RIN Besluit opleggen last onder dwangsom permanente bewoning 
recreatieverblijven Rooye Asch 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 



 
Toezeggingen 
 
 
4 b RIN Uitspraak RvS BP buitengebied herziening oktober 2014 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
 
4 c RIN Sanering bodemverontreiniging aan Heibloem en Ven 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
De commissie/raad wordt bijgepraat over stand van zaken IGP. 
 
4 d RIN Nazareth tussenuitspraak Raad van State 
 
Procesconclusie 
Informatie was voor de raadscommissie voldoende. Onderwerp in handen stellen van het 
college. 
 
Toezeggingen 
Voor de volgende commissievergadering wordt er een B&W info georganiseerd met daarin 
een toelichting op Nazareth. Hierin zal aandacht zijn voor de afstemming tussen de 
financiële situatie en het bestemmingsplan.  
 
5 Vragen commissieleden niet geagendeerde onderwerpen 
Dorpspartij vraagt zich af waarom het evenemententerrein in Bakel niet geformaliseerd 
wordt.  
Ambtelijk wordt uitgelegd dat nu onderzocht wordt op welke manier dit het beste gerealiseerd 
kan worden.  
Wethouder geeft aan dat er vanuit de gemeente goed gecommuniceerd moet worden over 
de situatie rondom het evenemententerrein, zodat iedereen goed geïnformeerd wordt. Zodra 
het (vanuit juridisch oogpunt) kan zal dit opgepakt worden.  
 
6 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.54 uur. 



Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 

Datum Rdscie. Toezegging Afgedaan ja/nee 

26-02-15 Wethouder zegt toe dat de kosten 
en baten voor het huidige stelsel 
met kapvergunningen en de nog 
op te stellen groenkaart in beeld 
gebracht worden.  

Wordt meegenomen bij het 
vaststellen van de groenambitie en 
de kaders voor het bomenbeleid.  
Gepland voor commissie 23 juni 

10-9-15 De commissie wordt op de hoogte 
gehouden van de uitkomsten van 
het rapport over geurhinder en 
gezondheid.  

 

15-10-15 In de nota wordt opgenomen dat 
projecten waarop de procedure 
voor kleine afwijkingen BP wordt 
toegepast besproken worden in de 
commissie. Na een jaar zal een 
evaluatie plaats vinden.  

Heikampseweg wordt als casus 
meegenomen 
Evaluatie eind 2016 
Martien Bankers wordt bijgepraat 
over de situatie op de 
Heikampseweg.  

19-11-15 Wethouder zorgt ervoor dat de 
commissie/raad op de hoogte 
wordt gehouden over de 
ontwikkelingen rondom het verbod 
op pelsdierhouderij.  

 

18-02-16 Wethouder van Extel geeft aan dat 
er bij Leijgraaf in de Mortel goed 
gekeken worden naar de 
mogelijkheden om te komen tot 
snellere realisatie, door 
bijvoorbeeld procedures gelijktijdig 
te laten verlopen.  

Wethouder heeft binnenkort 
overleg met bestuur van 
Stuurgroep de Mortel zodat 
afspraken gemaakt kunnen 
worden over dit plan. . 

18-02-16 Over een half jaar zal een eerste 
halfjaarlijkse rapportage van het 
handhavingsuitvoeringsprogramma 
verstrekt worden.  

 

18-02-16 Er zal een schriftelijk antwoord 
gegeven worden op de procedure 
die doorlopen wordt voor de 
verkoop van oud materieel (oude 
tractoren ed) van de gemeente.  

Er komt een voorstel voor de 
aanpak van verkoop materieel 
naar het college, zodra deze is 
vastgesteld zal een publicatie in 
de krant geplaats worden, waarna 
iedereen bod kan uitbrengen.  

31-3-16 De commissie/raad wordt 
bijgepraat over stand van zaken 
IGP. Hierbij zal onder andere 
ingegaan worden op de visie en 
ambitie die we hadden en hoever 
we nu zijn met de realisatie 
daarvan.  

 

31-3-16 Voor 12 mei zal er een B&W info 
georganiseerd worden over 
Nazareth, aandachtspunt hierbij is 
de afstemming tussen financiën en 
bestemmingsplan 

 

 


